
Voorzitter, voor ons ligt het grondstoffeninzamelplan waar al minstens 4 jaar door meerdere mensen 
hard aan gewerkt is. Na een tumultueuze commissievergadering over het onderzoek waarin motie 
M1 niet meegenomen was, heeft nog een reparatiepoging plaatsgevonden. En net zoals de 
conclusies in dat aanvullende onderzoek, kunnen ook wij vaststellen dat dat ons oordeel niet wijzigt. 
Sinds de commissievergadering van 16 april 2015, worden bij dit grondstoffeninzamelplan 
vraagtekens gezet en de gesprekken daarover leggen langzaam een visie bloot. Een visie waar de SP 
steeds meer moeite mee krijgt. 
 
 
De belangen van de afvalindustrie zijn kolossaal. Nederland is een afvalparadijs. Door mechanismen 
in de afvalmarkt zijn echt onafhankelijke adviseurs moeilijk te vinden. Het lijkt ons dat het onderzoek 
naar de gewenste uitkomst is toegeschreven. De presentatie van de cijfers en de stap van resultaten 
naar conclusies zijn slecht onderbouwd en discutabel. Ook ziet de SP fractie niet hoe de 
eindconclusie onderbouwd wordt door de cijfers in het rapport, laat staan dat we ook nog andere 
cijfers hebben. De visie die daardoor bloot komt te liggen is een tunnelvisie. 
 
Uit de beantwoording van de technische vragen steeg de suggestie op dat nascheiden geen 
milieuvriendelijke oplossing is. Vertwijfeld werd mij gevraagd of ik wel 'groen' ben. Vervolgens steeg 
uit het argument van 'bewustwording' de geur van minachting voor de burger op. Onze inwoners 
verdienen beter en vooral iets meer respect. Misschien meer iets voor bewustwording van sommige 
raadsleden. 
 
Het falen van 40 jaar verpakkingsconvenanten wordt gemakzuchtig afgewenteld op inwoners. 
Inwoners die toch al niet het idee hebben dat de overheid er voor hen is. De politiek faalt, de burger 
betaald. 
 
Om het omgekeerd inzamelen terug naar het afvalparadijs te sturen, dienen wij dit amendement in 
samen met anderen. 
 
Nascheiden is een circulaire methode die ook nog milieuvriendelijker gaat worden. Het wordt hoog 
tijd dat de echte oorzaak van de groeiende afvalberg aangepakt gaat worden door de hoeveelheid 
verpakkingsafval in te dammen. En doordat er weer meer apparaten komen die gerepareerd kunnen 
worden. Daarmee snijden we dan wel weer in het vlees van de afvalindustrie. Wees voorbereid op 
nog meer weerstand. 
 
 


